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§ 7
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä pöytäkirjan tarkastaminen

Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen. Pöytäkirjan tarkastamisesta 
päättäminen.

Pöytäkirja pidetään nähtävänä Järvenpään kaupungin tietoverkossa 28.2.2020 alkaen.

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa.

Päätös
Hyväksyttiin.
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§ 8
Ilmoitusasiat

Valmistelija / lisätiedot:
Riitta Murtokare
riitta.murtokare@jarvenpaa.fi
hallinnon asiantuntija

 

Iltakouluasiat

JYK hanke  (30 min) 

Projektipäällikkö / Arkkitehti / JYK rehtori
 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Päätös
Hyväksyttiin.
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§ 9
Hyvinvoinnin palvelualueen toimintakertomus 2019

JARDno-2020-396

Valmistelija / lisätiedot:
Topi Luostarinen
topi.luostarinen@jarvenpaa.fi
talouspäällikkö

Liitteet
1 Toimintakertomus 2019 HYVO HYVLA 27.2.2020 § 9

Palvelualueiden tulee antaa toiminnastaan ja tavoitteiden toteumasta sekä 
määrärahojen käytöstä toimintakertomus, joka liitetään osaksi kaupungin vuoden 
2019 toimintakertomusta, jonka kaupunginvaltuusto lopullisesti hyväksyy.

Tilinpäätös vuodelta 2019 ei ole vielä valmistunut, joten toimintakertomuksen 
euroihin saattaa tulla vielä pieniä muutoksia. Muutokset eivät kuitenkaan olennaisesti 
muuta Hyvinvoinnin palvelualueen toimintakatetta. 

Palvelualueet raportoivat talousarvion toiminnallisten tavoitteiden ja niiden 
mittareiden sekä taloudellisten tavoitteiden toteutumisesta hyväksytyn talousarvion 
mukaisesti.

Palvelualueen vuoden 2019 talousarviota muutettiin kaksi kertaa, KV 20.5.2019 § 35 
ja KV 21.10.2019 § 71. Muutokset liittyvät Vanhankylänniemen ammattityöpajan ja K-U 
Kierrätys- ja toimintakeskuksen yhteistyösopimuksen, Hyte-
avustusten sekä lukiopalveluiden ICT-määrärahojen siirtoihin. 

Palvelualueen toimintakate oli -14.304.000 euroa, ollen 59.000 euroa (100,4 %) 
muutettua talousarviota suurempi.  Toimintatuotot toteutuivat 4.831.000 euroa, mikä 
on 218.000 euroa muutettua talousarviota pienempi  (95,7%). Toimintakulut 
-19.134.000 euroa (99,2%), alittivat 159.000 eurolla muutettuun talousarvioon. 

Toimintakertomukseen liittyvä palvelualueen sisäisen valvonnan ja riskienhallinnan 
arviointi esitellään erillisenä materiaalina. Lautakunnan kokouksessa käsittelemä 
selvitys annetaan edelleen kaupungin Konsernipalveluille, joka selvitysten perusteella 
laatii selonteon kaupungin vuoden 2019 toimintakertomukseen.

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää
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1.  

2.  

3.  

esittää kaupunginhallitukselle, että kaupunginvaltuusto päättää hyväksyä 
Hyvinvoinnin palvelualueen vuoden 2019 toimintakertomuksen liitteen 
mukaisena.
antaa kaupungin Konsernipalveluille arviointinsa palvelualueen sisäisen 
valvonnan ja riskienhallinnan toteutumisesta.
valtuuttaa ao. vastuuhenkilöt tekemään toimintakertomukseen tekniset 
korjaukset ja päivitykset.

 

 

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
KH/KV



 Järvenpää Pöytäkirja 2/2020 7 ( )38
Hyvinvointilautakunta 27.02.2020

Tämä asiakirja on sähköisesti hyväksytty Järvenpään asianhallintajärjestelmässä

§ 10
Hyvinvoinnin palvelualueen käyttösuunnitelmien toteumat vuodelta 2019

JARDno-2019-1444

Valmistelija / lisätiedot:
Topi Luostarinen
topi.luostarinen@jarvenpaa.fi
talouspäällikkö

Liitteet
1 Käyttösuunnitelmien seuranta 2019 HYVO HYVLA 27.2.2020 § 10

Käyttösuunnitelmien ja niiden tavoitteiden toteutumisesta raportoidaan lautakunnalle 
kaupunginvaltuustolle laadittavan talousarvion raportointiaikojen mukaisesti 
kolmannesvuosittain. 

Käyttösuunnitelmien toteumien yhteenveto vuodelta 2019 on esitetty liitteenä.

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää hyväksyä lautakunnan alaisten avainalueiden 
käyttösuunnitelmien sekä niiden tavoitteiden ja suoritteiden toteumat vuodelta 2019

 

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Hyvinvoinnin palvelualue/asiakkuusjohtajat
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§ 11
Toimivallan edelleen siirtäminen ja organisaatiorakenne Hyvinvoinnin palvelualueella

JARDno-2018-4107

Valmistelija / lisätiedot:
Marju Taurula
marju.taurula@jarvenpaa.fi
palvelualuejohtaja

Liitteet
1 Hyvinvoinnin palvelualueen toimivallan siirtäminen päivitys 2020

Hallintosäännössä määritellyn toimivallan edelleen siirtäminen ja organisaatiorakenne 
Hyvinvoinnin palvelualueella on hyväksytty 20.12.2018 § 62.  Kaupungin hallintosääntö 
uudistetaan kevään 2020 aikana ja tässä vaiheessa delegointisäännökseen tehdään 
vain välttämättömät korjaukset. Organisaatiorakenteeseen on tullut 
muutoksia lähinnä esikunnan ICT-yksikön siirtymisestä konsernipalvelujen alaisuuteen 
sekä tehtävänimikemuutoksia Hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen 
palveluissa. Lisäksi viran- ja toimenhaltijoiden päätösvaltaan on täydennetty vapaa-
aika ja osaamispalvelujen johtajan, osaamis- ja työllisyyspalvelujen työntekijöiden sekä 
investointiosan päätösvalta.

Liittessä on esitetty punaisella ja yliviivauksin tehdyt muutokset ja lisäykset. 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää hyväksyä hyvinvoinnin palvelualueen toimivallan 
siirtämiseen ja organisaatiorakenteeseen esitetyt muutokset liitteen mukaisesti 
1.3.2020 alkaen. 

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Hyvinvoinnin palvelualue/esimiehet
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Kaupunginhallitus, § 226,16.09.2019
Hyvinvointilautakunta, § 12, 27.02.2020

§ 12
Valtuustoaloite / Puistoruokailukokeilun järjestäminen kesällä 2020

JARDno-2019-2891

Kaupunginhallitus, 16.09.2019, § 226

Valmistelijat / lisätiedot:
Jaana Immonen

Liitteet
1 Valtuustoaloite / Puistoruokailukokeilun järjesteminen kesällä 2020 (henkilötiedot 
poistettu)

Aiempi käsittely kaupunginvaltuusto 2.9.2019 § 62

PUISTORUOKAILUKOKEILUN JÄRJESTÄMINEN KESÄLLÄ 2020

"Paremapaa kuin kotona", Viljami 5.

Me allekirjoittaneet Järvenpään kaupunginvaltuuston jäsenet esitämme, että kaupunki 
järjestää maksuttoman puistoruokailun lapsille kesällä 2020.

Perusteet:

Yhteisöllisyys vahvistuu

Puistoruokailu tukee järvenpääläisten perheiden ja lasten asemaa ja tarjoaa 
yhteisöllisyyttä lisäävää toimintaa koulujen loma-ajoille. Puistoruokailu ei ole pelkkä 
lounas. Yhdessä ruokailulla on painava sosiaalinen arvo. Puistossa niin lapset kuin 
aikuisetkin tapaavat tuttuja ja luovat uusia kontakteja. Lapsilla on toisistaan 
leikkiseuraa ja aikuiset jakavat vertaistukea ja vanhemmuutta. Maksuton kaikille 
lapsille suunnattu puistoruokailu vahvistaa yhteisen aterian ja toiminnan muodossa 
lasten ja perheiden kaupungissa vietetyn kesän yhteisöllisyyttä.

"Se kokoaa lapsiperheitä yhteen luoden tunteen siitä, että kuulumme osaksi yhteisöä."

"Mukava yhteisruokahetki, jossa puistokaverit tulivat eri tavalla tutuksi."

Vähentää eriarvoisuutta

Vuosittain nousee julkisessa keskutelussa huoli pienten koululaisten loma-aikojen 
arjen sujumisesta ja maksuttoman päivittäisen kouluruoan puuttumisesta 
aiheutuvista haasteista. Maksuton kouluruokailu ennalta ehkäisee koettua 
yksinäisyyttä sekä varmistaa, että alueen lapset saavat arkisin terveellisen aterian 
kesäloma-aikaankin. Tämä on tärkeää varsinkin, kun tiedämme, että perheiden 
erilaiset taloudelliset tilanteet ja lähtökohdat eriarvoistavat lapsia.

"Kesä on monelle lapsiperheelle taloudellisesti haastavaa aikaa ja puistoruokailu 
helpottaisi monien perheiden tilannetta."
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Suosittu ja tarpeellinen pitovoimateko lapsiperheiden arjessa

Aloitteen liitteenä lasten ja vanhempien 9.8.2019 kirjoittamia näkemyksiä 
puistoruokailusta ja sen tarpeellisuudesta. Kaupungin talouden tasapainottamisen 
näkökulmasta puistoruokailun kokonaiskustannukset jäävät merkityksettömiksi. 
Naapurikunnissa Keravalla ja Tuusulassa toteutettujen puistoruokailun kustannukset 
ovat olleet muutamia tuhansia euroja jakelun ja keston kattavuudesta riippuen. 
Puistoruokailun hinta kaupungille on pieni verrattuna siitä saatuihin hyötyihin. 
Kustannuksia voitaisiin yritää kattaa vaikkapa tarjoamalla ruokaa maksullisena myös 
puistoissa käyvien pienten lasten vanhemmille, ikääntyville ja muille kaupungin 
asukkaille.

"Ruokailu helpottaa pieneltä osaltaan arjen aikatauluttamista ja antaa kuvan siitä, että 
Järvenpää on hyvä kaupunki lapsiperheille." 

Taustaa: 

Edellisenä kolmena vuonna MLL Järvenpään järjestämät puistoruokailut ovat olleet 
hyvin suosittuja. Sitä kaivattiin lapsiperheissä myös tänä vuonna, mutta 
vapaaehtoisvoimin ruokailun päivittäinen ja kattava järjestäminen ei ole mahdollista. 
Helsingissä vuodesta 1942 järjestetty maksuton ruokailu on vakiinnuttanut asemansa 
kaupungin hyvinvointi- ja imogotekijänä. Järvenpäässä kaupunki järjesti maksutonta 
kesäajan ruokailua lapsille viimeksi ennen edellistä lamaa, nyt on korkea aika 
vahvistaa myös Järvenpään imagoa asukkaiidensa tarpeisiin vastaavana kaupunkina.

"Se on pieni, mutta lämmin ele arjen tueksi."

- Kerava järjestää lapsille jo toista kesää ilmaisen puistoruokailun, HS 22.5.2019,

https://www.hs.fi/kaupunki/kerava/art-2000006114541.html

- Riihikalliossa alkaa puistoruokailu lapsille, K-U 1.6.2019,

https://www.keski-uusimaa.fi/artikkeli/775033-riihikalliossa-alkaa-puistoruokailu-
lapsille

- Näin sujui kesän ensimmäinen puistoruokailu Vantaalla - 160 annosta 
spegettivuokaa hävisi puolessa tunnissa, Vantaan Sanomat 3.6.2019,

https://www.vantaansanomat.fi/artikkeli/775563-nain-sujui-kesan-ensimmainen-
puistoruokailu-vantaalla-160-annosta-spagettivuokaa

- Kesän puistoruokailu alkaa Helsingissä jo 77. kerran - nämä ovat uutuuksia listalla, 
Helsingin Uutiset 27.5.2019 

https://www.helsinginuutiset.fi/artikkeli/773827-kesan-puistoruokailu-alkaa-
helsingissa-jo-77-kerran-nama-ovat-uutuuksia-listalla

- Järvenpään puistoruokailu loppui jo - yli 1000 lasta sai ilmaisen ruoan, K-U 21.6.2017

https://www.keski-uusimaa.fi/artikkeli/533005-jarvenpaan-puistoruokailu-loppui-jo-yli-
1-000-lasta-sai-ilmaisen-ruoan

Liitteet 
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31 kpl lasten ja vanhempien palautetta puistoruokailusta, kerätty Pop up 
Puistoruokailussa 9.8.2019

 

 

Ehdotus

Kaupunginvaltuusto päättää merkitä aloitteen tiedoksi ja lähettää sen 
kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

Päätös

Hyväksyttiin.

IL

Ehdotus
Esittelijä: Olli Naukkarinen, kaupunginjohtaja

 Kaupunginhallitus päättää lähettää valtuustoaloitteen hyvinvoinnin palvelualueelle 
valmisteltavaksi. 

 

Käsittely

Kaupunginjohtaja muutti ehdotustaan siten, että teknisenä korjauksena asiaesittelyyn 
liitettiin alkuperäinen valtuustoaloite ja poistettiin linkki facebook-kirjoitukseen.

Päätös
Hyväksyttiin

 

 

Hyvinvointilautakunta, 27.02.2020, § 12

Valmistelija / lisätiedot:
Kirsi-Marja Karjalainen
kirsi-marja.karjalainen@jarvenpaa.fi
hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen johtaja

Liitteet
1 Valtuustoaloite / Puistoruokailun järjestäminen kesällä 2020 (ei verkkoon, sis. 
allekirjoituksia)
Ei vielä julkinen, Ei julkaista verkossa

Oheismateriaali
1 Valtuustoaloite / Puistoruokailukokeilun järjesteminen kesällä 2020 (henkilötiedot 
poistettu)
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Järvenpään kaupunginvaltuuston 27 jäsentä ovat tehneet valtuustoaloitteen, jossa 
esitetään että kaupunki järjestää maksuttoman puistoruokailun lapsille kesällä 2020. 
Valtuustoaloite on siirretty Hyvinvoinnin palvelualueelle valmisteltavaksi. 

Valtuustoaloite kohdistuu tärkeään asiaan; lasten ja perheiden hyvinvointiin. 
Aloitteessa on esitetty perusteltu huoli pienten koululaisten loma-aikojen arjen 
sujumisesta ja päivittäisen kouluruoan puuttumisesta aiheutuvista haasteista. 
Valtuustoaloitteessa esitetään myös, että puistoruokailu edistää yhteisöllisyyttä 
lisäävää toimintaa koulujen loma-ajoille, vähentää eriarvoisuutta sekä turvaa 
terveellisen aterian kesäloma-aikaankin. Valtuustoaloitteessa esitetään, että 
kustannuksia voitaisiin kattaa tarjoamalla ruokaa maksullisena myös puistoissa 
käyvien pienten lasten vanhemmille, ikääntyneille ja muille kaupungin asukkaille.

Järvenpäässä asiaa on valmisteltu Hyvinvoinnin palvelualueen yhteistyöryhmässä ja 
yhteistyössä opetusjohtajan ja varhaiskasvatusjohtajan  kanssa.  Puistoruokailun 
järjestämiseksi kesällä 2020 työryhmä esittää puistoruokailun järjestämistä kokeiluna 
ajalla 1.6.–18.6.2020 kahdessa paikassa: pohjoisen alueen ruokailu järjestetään 
entisen perhekeskus Maahisen (nyk. perhetalo Keltasirkku) piha-alueella ja keskustan 
ja eteläisen alueen ruokailu Kinnarin koulun piha-alueella, lähiliikuntapaikan 
läheisyydessä.  Maksuton ruokailu on tarkoitettu lapsille. Muille aloitteessa mainituille 
kohderyhmille ruokailua ei tulevan kesänä voida järjestää. Järvenpäässä Yhdessä 
katettu -verkosto tarjoaa mahdollisuuksia maksuttomiin ruokailuihin myös aikuisille.

Puistoruokailukokeilun järjestämisestä on  Jatsi OY antanut tarjouksen. Tarjouksen 
mukaan Jatsi Oy huolehtii ruuan valmistuksen ja kuljetuksen kahteen 
jakelupisteeseen. Puistoruokailukokeilun kustannukset ovat ruokailijamäärästä 100–
200 lasta riippuen yhteensä 4 060–7 560 euroa.  Ruokailijoiden määrää on arvioitu 
MLL:n järjestämän aiemman puistoruokailun sekä Keravan kaupungilta saatuihin 
kokemuksiin perustuen. Puistoruokailukokeilun kustannukset katetaan 
perusopetuksen, varhaiskasvatuksen ja hyvinvoinnin ja terveyden edistämisen 
palveluiden käyttömenoista.

Kaupunki järjestää omana toimintanaan ruuan jakelun sekä sen yhteydessä 
mahdollista muuta toimintaa. Puistoruokailukokeilusta saatujen kokemusten ja 
palautteen perusteella arvioidaan puistoruokailun jatkamista seuraavina kesinä. 
Mikäli kokeilun jälkeen puistoruokailua halutaan jatkaa tai laajentaa, tulee sen 
kustannuksista sopia talousarviovalmistelussa.

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta koskien valtuustoaloitetta puistoruokailukokeilusta kesällä 
2020 päättää,  

1) antaa edellä olevan selvityksen aloitteeseen kaupunginhallitukselle ja edelleen 
kaupunginvaltuustolle.

2) että puistoruokailu kokeilu toteutetaan 1.6.–18.6. 2020 ja antaa viranhaltioille 
valtuudet päättää tarkemmin kokeilun toteuttamisesta.
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3) esittää, että aloite todetaan loppuun käsitellyksi.

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Asianosaiset
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§ 13
Järvenpään Opiston työvuoden 2020-2021 työkaudet ja loma-ajat

JARDno-2020-129

Valmistelija / lisätiedot:
Mika Hagelin
mika.hagelin@jarvenpaa.fi
Rehtori

Laki vapaasta sivistystyöstä ei määrittele kansalaisopistojen työpäivien määrää, mutta 
käytännössä kansalaisopisto soveltaa työkausiin ja loma-aikoihin perusopetuksen 
linjauksia.

Hyvinvoinnin palvelualueen organisaatiorakenteen ja viranhaltijoiden 
päätösvaltasäännös ei määrittele sitä, kuka päättää Järvenpään Opiston lukuvuoden 
työkausista ja loma-ajoista ja ne on tuotu lautakunnan päätettäväksi.  Hyvinvoinnin 
palvelualueen toimivallan delegointisäännökseen tehdään esitys, että jatkossa opiston 
työ- ja loma-ajat hyväksyy avainalueen asiakkuusjohtaja, joka on samassa linjassa 
opetuspalvelujen työ- ja loma-aikojen päätösvallan kanssa. 

Järvenpään Opiston henkilöstö on käsitellyt asiaa henkilöstökokouksessaan 9.1.2020 
ja tehnyt esityksen työvuoden 2020-2021 työ- ja loma-aikoihin, joka sisältää taiteen 
perusopetuksen ja kansalaisopistotoiminnan.

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää hyväksyä Järvenpään Opiston työvuoden 2020-2021 
työ- ja loma-ajat seuraavasti:

syyslukukausi
ma 24.8. - su 13.12.2020 (14 vkoa)
syysloma vko 42 (12.-16.10.2020)
 

kevätlukukausi
ma 11.1. - su 30.5.2021 (20 vkoa)
hiihtoloma vko 8 (22.-26.2.2021)

Järvenpään Opiston kesäkausi käsittää kurssi- ja opetustoiminnan, joka toteutetaan 
kesällä 1.6.-31.8. välisenä aikana. 

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Järvenpään Opisto
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Hyvinvointilautakunta, § 69,14.11.2019
Hyvinvointilautakunta, § 14, 27.02.2020

§ 14
Keskustan liikuntapuiston yleissuunnittelu

JARDno-2019-713

Hyvinvointilautakunta, 14.11.2019, § 69

Valmistelijat / lisätiedot:
Jari Lausvaara
jari.lausvaara@jarvenpaa.fi
vapaa-aika- ja osaamispalvelujen johtaja

Liitteet
1 Liite_Yleissuunnitelma_asemapiirrustus 5939-170-1
2 Liite_Urheilukentät_värillinen__Koko_alue_A3

 

Järvenpään kaupunki on tilannut urheilukenttien yleissuunnittelun 
puitesopimusjärjestelynä Sitowise Oy:ltä (JARDno 2019-32). Suunnittelutyön 
tavoitteena on laatia yleissuunnitelma Järvenpään Keskuskentästä ja Juholanmäen 
alueen urheilukentistä. Työn pohjana toimii 2017 valmistunut Järvenpään 
urheilukenttäselvitys (Sito Oy). 

Yleissuunnitelmassa tulee huomioida alueen rakentamisen suunnitelmat, tilatarpeet 
ja rakentamisen vaiheistuksen suunnittelun. Sitowise Oy:n tarkennetun tarjouksen 
27.12.2018 mukaisesti työn tuloksena syntyy suunnitteluaineisto, joka sisältää 
suunnitelmaselostuksen, asemapiirustukset, tyyppipoikkileikkaukset, vesihuollon ja 
kuivatuksen asemapiirustuksen, kustannusarvion ja kokousaineistot.

Yleiskaavassa Juholanpellon alue on osa valtakunnallisesti arvokasta rakennetun 
kulttuuriympäristön aluetta eli RKY aluetta.  Alueen yleissuunnittelu on päädytty 
jakamaan kahteen vaiheeseen vahvistetun asemakaavan mukaisesti: alueen halki 
kulkevan kevyenliikenteenreitin länsipuolta koskee V-1 ja s/10 asemakaavamerkinnät 
ja itäpuolta VU-1 ja s/11. Merkintöjen erotuksena on se, että maisemaan soveltuvaa 
rakentamista voi sijoittaa vain VU-1 alueelle. Koko alueen suunnitelmaa laadittaessa 
on toimittava yhteistyössä museviranomaisen kanssa.

Vaihe 1 sisältää alkuperäisen suunnittelualueen ts. pohjois-etelä -suunnassa kulkevan 
Koulupolun / kevyen liikenteen väylän itäpuoliset osat. Vaiheen 2 suunnittelussa 
laaditaan vaihtoehtoinen luonnos pesäpallokentän länsipuolisen peltoalueen 
maankäytöllisestä hyödyntämisestä liikunta- alueena ja pelikenttinä pitkällä aikavälillä. 
Suunnittelussa tulee huomioida myös alueen mahdollisuudet tapahtumakäyttöön ja 
talviliikuntaan. Kaavoitus laatii maisemasuunnittelijan kanssa vaihtoehtoisen 
luonnoksen peltoalueen hyödyntämiseksi liikuntapaikkarakentamisessa ja siihen 
pyydetään Maakuntamuseon lausunto. 2. vaiheen mahdolliset investoinnit 
ovat alustavasti pohdittu ajoittuvan 2020- luvun loppupuolle.  
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1.  

2.  

Keskustan liikuntapuiston 1. vaiheen yleissuunnitelmaluonnosta on esitelty 
Hyvinvointilautakunnalle 9.5.2019. Tämän jälkeen valmistelussa on pyritty 
varmistamaan etenkin jalkapallon ja yleisurheilun lajiolosuhteiden 
parantaminen. Keskeisimmät muutokset ja tarkennukset aiempaan luonnokseen 
nähden ovat:

Keskuskentän pääkatsomo on siirretty lähemmäs kenttää, jonka vuoksi kentän 
länsipuolen pituushyppypaikat poistettiin. Katsomorakenne on mahdollista 
viedä myös juoksuratojen päälle; asiaa ei tarvitse ratkaista tässä 
(yleissuunnittelu) vaiheessa, vaan se ratkaistaan vasta rakennussuunnittelun 
yhteydessä. 
Juoksuratoja on 8 ja juoksuratojen geometria on tavanomainen
Keskuskentän jalkapallokentän mitat ovat 64x100 m, mikä täyttää Suomen 
palloliiton liigalisenssimääräykset (2019 -).
Katsomo on 800 paikkainen ja sitä voi levittää sivuille siten, että siitä tulee 1500 
paikkainen.
Itäpuolen pituushyppypaikat on levitetty siten, että niihin voidaan hypätä 
rinnakkain eli molemmissa on kaksi vauhdinottorataa vierekkäin. 
Pituushyppypaikkojen määrä ei vähene.
Itäpuolen pituushyppypaikkojen itäpuolella on lämmittelysuora.
Lämmittelysuoralla on kolme mustalla katkoviivalla esitettyä suorakulmiota. 
Nämä ovat siirrettäviä katsomoita, joihin mahtuu 60 henkilöä per 
katsomo eli yhteensä 180 henkilöä. 
Itäpuolen pituushyppypaikkojen levittämisen vuoksi koripallokenttä piti siirtää 
keskuskentän länsipuolelle.
Ulkokuntosali sijaitsee edelleen keskuskentän itäpuolella.
Heittopaikkojen sijainti ratkaistaan vasta vaiheessa 2. Alustavassa 
suunnitelmassa heittopaikan alue on kivituhkapintainen ja muu osa 
heittoalueesta ruohopintainen. Kivituhkakenttä voi toimia myös 
pysäköintialueena tapahtumien aikana. Ennen lopullista ratkaisua toimitaan 
väliaikaisin järjestelyin. 

 

Yleissuunnitelman 1. vaiheen alustava kustannusarvio 6,64 M€ kenttärakenteiden ja 
1,85 M€ rakennusten osalta sisältyy varauksena vuosien 2021 - 2026 
investointiohjelmaan.

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

 

Hyvinvointilautakunta päättää

merkitä tiedoksi liitteenä olevan Keskustan liikuntapuiston 1. vaiheen 
yleissuunnitelman
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2.  esittää kaupunginhallitukselle, että hankkeen suunnittelua voidaan jatkaa 1.
vaiheen osalta esitetyn yleissuunnitelman pohjalta

 

Käsittely:

Lassi Markkanen esitti Peter Osipowin kannattamana, että asia palautetaan 
uudelleen valmisteltavaksi

valmisteluohjeena mm, että:
tuodaan uudelleen käsittelyyn, kun saadaan mm. selvyys ympäristön 
ja alueen (mm. JYK) rakentumisesta
vastapäisen pellon rakentamismahdollisuus (lausunto 
museovirastolta)
juoksuratojen lukumäärään vähentäminen 8:sta 6:een
jalkapallokentän tai yleisurheilukentän siirtäminen eri paikkoihin

 

Palautusesityksen jälkeen puheenjohtaja totesi, että asian käsittely kohdistuu 
palautusesitykseen

 

Palautuskäsittely

 

Käsittelyn jälkeen puheenjohtaja totesi, sitä lautakunnalta kysyttyään, koska 
lautakunta ei ollut yksimielinen palautusesityksestä, niin asiasta äänestetään.

 

Hyväksyttiin äänestystavaksi sähköinen äänestys.

 

Jaa = Asian käsittelyä jatketaan

 

Ei = Asia palautetaan uudelleen valmisteltavaksi

 

Äänestyksen tulos

 

Jaa = Katri Kuusikallio, Marko Koskela, Ossi Vähäsarja, Tuula Siltasari = neljä (4) 
ääntä

 

Ei = Peter Osipow, Pasi Koskinen, Anne Kujasalo, Lassi Markkanen, Pia Valonen = 
viisi (5) ääntä
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Tyhjä = Satu Haaparanta = yksi (1)

 

Poissa = Heini Lehtonen, Arja Eriksson, Mika Asikainen, Ida- Cecilia Strandberg = 
neljä (4)

 

Käsittelyn jälkeen puheenjohtaja totesi, että äänin neljä (4) Jaa- ääntä, viisi (5) 
hyvinvointilautakunta päätti palauttaa Ei- ääntä, tyhjä yksi (1), poissa neljä (4) 

asian uudelleen valmisteltavaksi mm. edellä käsittelystä kirjatuin 
valmisteluohjein.

 

 

Päätös
 

Hyvinvointilautakunta päätti äänestyksen jälkeen äänin neljä (4) Jaa- ääntä, viisi (5) Ei- 
ääntä, tyhjä yksi (1), poissa neljä (4) palauttaa asian uudelleen valmisteltavaksi mm. 
edellä asian käsittelystä kirjatuin valmisteluohjein.

 

 

 

Hyvinvointilautakunta, 27.02.2020, § 14

Valmistelija / lisätiedot:
Jari Lausvaara
jari.lausvaara@jarvenpaa.fi
vapaa-aika- ja osaamispalvelujen johtaja

Liitteet
1 Suunnitelmaselostus 17012020
2 Jäps_Kuy lausunto suunnitelmaselostukseen (sisältää henkilötietoja, ei verkkoon)
Ei vielä julkinen, Ei julkaista verkossa
3 Asemapiirustus-1_1000

Oheismateriaali
1 Jäps_Kuy lausunto suunnitelmaselostukseen (henkilötiedot poistettu)

Hyvinvointilautakunta palautti yleissuunnittelun valmisteluun 14.11.2019 § 69 
valmisteluohjeena, mm. että:
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tuodaan uudelleen käsittelyyn, kun saadaan mm. selvyys ympäristön ja alueen 
(mm. JYK) rakentumisesta
vastapäisen pellon rakentamismahdollisuus (lausunto museovirastolta)
juoksuratojen lukumäärään vähentäminen 8:sta 6:een
jalkapallokentän tai yleisurheilukentän siirtäminen eri paikkoihin

Kaupunginhallitus päätti 13.1.2020 § 3, että uuden JYK -kampuksen liikuntatilat 
toteutetaan VE2 laajuisena koulun yhteyteen: salin koko 1 215 m2, vapaa korkeus 9m, 
väliverhoilla 4 osaan jaettava ja väestönsuojelu- eli VSS-tilat toteutetaan osana JYK-
hanketta. Päätös merkitsee, että VSS tilojen tulla sijoittamaan esim. urheilukentän 
katsomorakenteisiin ja JYKin salin pukuhuoneet voivat olla urheilukentän kanssa 
yhteiskäytössä.

Järvenpään palloseuran (Jäps) ja Keski-Uudenmaan yleisurheilijoiden (Kuy) edustajat 
kutsuttiin ns. laajennetun ohjausryhmän kokoukseen 16.12.2019. Kokouksessa 
käsiteltiin jalkapallon ja yleisurheilun harjoittelu- ja kilpailuolosuhteiden 
yhteensovittamiseen liittyvät asiat. Kokousmuistion pohjalta suunnittelijat ovat 
päivittäneet suunnitteluselostusta ja tarkentaneet kustannusarviota. Jäpsin ja Kuyn 
toimielimet ovat laatineet päivitettyyn suunnitteluaineistoon pohjautuen yhteisen 
lausunnon. Valmistelijoiden, käyttäjien ja suunnittelijoiden yhteinen näkemys on, että

Keskuskentän alueelle sijoitetaan 68x105 kokoinen jalkapallokenttä ja 
yleisurheilukenttä 8 juoksuradalla ja kahdella 6 metriä leveällä hyppypaikalla. 
Katsomo on tässä vaiheessa kapasiteetiltaan riittävä ja suunnittelu tarkentuu 
seuraavissa suunnitelmavaiheissa.
Molemmat jalkapallokentät (keskuskenttä ja Juholanmäen) toteutetaan 
tekonurmipintaisina. Tämän johdosta heittolajit sijoitetaan Juholanpolun 
länsipuoliselle pellolle, joka on asemakaavassa V-1/s-10, virkistysalue ja alue on 
valtakunnallisesti merkittävän kulttuurimaiseman osa.
Jatkosuunnittelu tulee tehdä yhteistyössä museoviranomaisen kanssa 
(kaavamääräys) kulttuurimaisema ja avoimet näkymät huomioiden: 
Heittopaikkojen viereen kylvetään nurmi vapaamuotoista pelailua varten. Lisäksi 
alueella on tilavaraus juoksupolulle/hiihtoladulle. Radan suunnalta avautuvaan 
peltomaisemaan ei ole tulossa rakennuksia ja kiekon-
/moukarinheittopaikan suojaverkko lasketaan alas aina, kun paikalla ei heitetä. 
Heittosektorit toteutetaan nurmipintaisena. 

Jäpsin ja Kuyn 10.2.2020 päivätyn lausunnon mukaan jatkosuunnittelussa tulee ko. 
yleissuunnittelua tarkemmin huomioida alueen käyttö myös maksullisissa 
tapahtumissa. Alueen rajaaminen tulee toteuttaa siten, että syntyy riittävät 
näkemäesteet ja valvontamahdollisuudet. Tapahtuma-alueen toiminnallisuudessa 
tulee tarkentaa vielä mm. lipunmyynnin ja oheispalveluiden sijaintia.

Yleissuunnittelun kustannusarvioita on korotettu 190.000 eurolla, 
johtuen katsomorakenteiden erityisvaatimuksista.

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja
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Hyvinvointilautakunta päättää

merkitä tiedoksi liitteenä olevan Keskustan liikuntapuiston 1. vaiheen 
yleissuunnitelman
esittää kaupunginhallitukselle, että hankkeen suunnittelua voidaan jatkaa 1.
vaiheen osalta esitetyn yleissuunnitelman pohjalta

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
KH
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Hyvinvointilautakunta, § 4,07.02.2019
Hyvinvointilautakunta, § 74,12.12.2019
Hyvinvointilautakunta, § 15, 27.02.2020

§ 15
Yhdessä katettu-verkoston tukeminen/ViaDia Järvenpää

JARDno-2018-3843

Hyvinvointilautakunta, 07.02.2019, § 4

Valmistelijat / lisätiedot:
Sirkka Lehti
sirkka.lehti@jarvenpaa.fi
osaamis- ja työllisyyspalvelujen päällikkö

Liitteet
1 Hakemus vuokratukeen ViaDia Ja#rvenpa#a# ry Yhdessa# katettu -verkosto
2 Yhteistyölausunnot_YK 15.1.2019

Via Dia Järvenpää ry on paikallinen 3. sektorin toimija, joka tekee työtä ihmisten 
kokonaisvaltaisen elämänlaadun parantamiseksi yhteistyössä Järvenpään kaupungin, 
TE-toimiston, alueen eri oppilaitosten ja muiden kolmannen sektorin toimijoiden 
kanssa. Yhdessä katettu - toiminta, jonka kustannuksiin toimija nyt tukea hakee, on 
osa yhdistyksen toimintaa.

Yhdessä katettu-verkosto koostuu useista paikallisista toimijoista, joita ovat 
Setlementti Louhela ry, Keski-Uudenmaan Klubitalot ry, Järvenpään seurakunta, 
Järvenpään Vapaaseurakunta, Vineyard Uusimaa ja Järvenpään kaupunki. Toiminnan 
tarkoituksena on hävikkiruokaa hyödyntämällä valmistaa yhteisöllisiä aterioita. 
Käytännössä verkostossa mukana olevat tahot noutavat useista eri paikallisista 
elintarvikeliikkeistä hävikkiruokaa ja kuljettavat ne Via Dia Järvenpää ry:n tiloissa 
sijaitsevaan hävikkiruokaterminaaliin. Vuoropäivin toimijat noutavat terminaalista 
raaka-aineita ja valmistavat niistä aterioita. Ateriat ovat maksuttomia ruokailijoille. 
Toiminnan tavoitteena on tarjota vaihtoehto leipäjonoille ja antaa kuntalaisille 
mahdollisuus sosiaaliseen ruokailutapahtumaan.

Via Dia Järvenpää ry toimii Yhdessä katettu verkoston koordinaatiotahona ja sen 
toimitilat hävikkiruokaterminaalin fyysisenä sijoituspaikkana. Via Dia Järvenpää ry 
toimii myös ESR-rahoitteisen Yhdessä katettu-hankkeen hallinnollisena vastuutahona, 
vaikka vastuu hankkeen etenemisestä on kaikilla verkoston jäsenillä.

Järvenpään kaupungin kaupunkikehityslautakunta teki syksyllä 2017 päätöksen 
Yhdessä katettu-toiminnan tukemisesta 20 000€:lla. Tämän turvin Via Dia Järvenpää ry 
pystyi vuokraamaan toimitilat ruokaterminaalille marraskuussa 2017 ja hankkimaan 
toiminnan aloittamiseen tarvittavat materiaalit. Lidl Oy lahjoitti kymmenen käytettyä 
kylmä/pakastinallasta toiminnan käyttöön. Kaupunkikehityslautakunta myönsi 
toimintaan edelleen tukea 12 000 € vuodelle 2018. Tuki osoitettiin ViaDia Järvenpää ry:
lle kiinteistön vuokraan ja sähköön.
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Järvenpään kaupungin Osaamis- ja työllisyyspalvelut osallistuu ESR-hankkeen 
vaatiman julkisen tahon rahoitusosuuden rahoittamiseen vuosina 2018- 2019, 
kumpanakin vuonna 5700 €:n suuruisella kuntaosuudella. Kaupunki on sitoutunut 
osallistumaan hankkeen rahoittamiseen siis vuoden 2019 loppuun saakka. Muut 
verkoston jäsenet osallistuvat rahoitukseen 700 €:lla vuodessa/toimija.

Järvenpään kaupungin organisaatiomuutoksen myötä päätöksenteko vuoden 2019 
vuokratuen osalta siirrettiin Kaupunkikehityksen palvelualueelta Hyvinvoinnin 
palvelualueelle. Näin ollen Hyvinvointilautakunta tekee päätöksen vuokratuen 
myöntämisestä vuodelle 2019.

Via Dia Järvenpää ry:n koordinoima Yhdessä katettu -hanke nähdään 
yhteistyökumppaneiden näkökulmasta erittäin tärkeänä. Yhteistyökumppanien 
ajatukset ilmenevät liitteenä olevista lausunnoista. Lausunnoissa korostuvat eri 
näkökulmat kuntalaisten osallisuuden lisääntymisestä, paikallisen verkostotyön ja 
kestävän kiertotalouden kehittymisestä. Järvenpään kaupungin osaamisen ja 
työllisyyden edistämisen prosessin näkökulmasta toiminta tuo opiskelijoille ja 
työttömille kuntalaisille mahdollisuuden joko opiskelun aikaiseen oppimiseen, 
työkokeiluihin tai määräaikaisiin työsuhteisiin joko suoraan toimijoiden työllistämänä 
tai kaupungin edelleen sijoittamana. Tuen päättyminen merkitsisi ESR-hankkeen 
keskeytymistä, koska kyseinen rahoitus ei kata tilojen vuokrakustannuksia.

Toiminta sijoittuu Hyvinvoinnin palvelualuella osaamis- ja työllisyyspalvelujen 
yksikköön ja avustus katetaan yksikön määrahoista. 

 

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

 

Hyvinvointilautakunta päättää myöntää Via Dia Järvenpää ry:n Yhdessä katettu- 
hävikkiruokaterminaalin toimintaan 12 000 € vuokratukea vuodelle 2019.

 

 

Päätös
 

Hyväksyttiin
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Hyvinvointilautakunta, 12.12.2019, § 74

Valmistelijat / lisätiedot:
Sirkka Lehti

Liitteet
1 Yhdessä katettu vuokratukihakemus 2020-2022
2 Yhdessä katettu vaikuttavuus Hyvo 12.12.2019

Via Dia Järvenpää ry on paikallinen 3. sektorin toimija, joka tekee työtä ihmisten 
kokonaisvaltaisen elämänlaadun parantamiseksi yhteistyössä Järvenpään kaupungin, 
TE-toimiston, Keski-Uudenmaan sosiaali- ja terveys kuntayhtymän, alueen eri 
oppilaitosten ja muiden kolmannen sektorin toimijoiden kanssa. Yhdessä katettu - 
toiminta, jonka vuokrakustannuksiin toimija nyt tukea hakee, on osa yhdistyksen 
toimintaa.

Yhdessä katettu -verkosto koostuu useista paikallisista toimijoista, joita ovat 
Setlementti Louhela ry, Keski-Uudenmaan Klubitalot ry, Järvenpään seurakunta, 
Järvenpään Vapaaseurakunta, Vineyard Uusimaa, Werkko ry (uusi toimija 30.8.2019 
alkaen) ja Järvenpään kaupunki. Toiminnan tarkoituksena on hävikkiruokaa 
hyödyntämällä valmistaa yhteisöllisiä aterioita. Käytännössä verkostossa mukana 
olevat tahot noutavat useista eri paikallisista elintarvikeliikkeistä hävikkiruokaa ja 
kuljettavat ne Via Dia Järvenpää ry:n tiloissa sijaitsevaan hävikkiruokaterminaaliin. 
Vuoropäivin toimijat noutavat terminaalista raaka-aineita ja valmistavat niistä 
aterioita. Ateriat ovat maksuttomia ruokailijoille. Toiminnan tavoitteena on tarjota 
vaihtoehto leipäjonoille ja antaa kuntalaisille mahdollisuus sosiaaliseen 
ruokailutapahtumaan.
Via Dia Järvenpää ry toimii Yhdessä katettu verkoston koordinaatiotahona ja sen 
toimitilat hävikkiruokaterminaalin fyysisenä sijoituspaikkana. Toimitilat sijaitsevat 
Emalikukan kiinteistössä, osoitteessa Valimokuja 1. Via Dia Järvenpää ry toimii myös 
ESR-rahoitteisen Yhdessä katettu-hankkeen hallinnollisena vastuutahona 31.1.2020 
saakka, vaikka vastuu hankkeen etenemisestä on kaikilla verkoston jäsenillä.

Via Dia Järvenpää ry:n koordinoima Yhdessä katettu -hanke nähdään 
yhteistyökumppaneiden näkökulmasta erittäin tärkeänä. Yhteistyökumppanien 
ajatukset ilmenevät liitteenä olevista lausunnoista ja yhteistyösopimuksista. 
Lausunnoissa korostuvat eri näkökulmat kuntalaisten osallisuuden lisääntymisestä, 
paikallisen verkostotyön ja kestävän kiertotalouden vaikutuksista. Järvenpään 
kaupungin osaamisen ja työllisyyden edistämisen prosessin näkökulmasta toiminta 
tuo opiskelijoille ja työttömille kuntalaisille mahdollisuuden joko opiskelun aikaiseen 
oppimiseen, työkokeiluihin tai määräaikaisiin työsuhteisiin, joko suoraan toimijoiden 
työllistämänä tai kaupungin edelleen sijoittamana. ESR-hankkeen aikana (1.2.2018-
31.1.2020) Yhdessä katettu-verkoston toiminnalle on asetettu seuraavat kolme alla 
esitettyä tavoitetta. Alla kuvataan myös, miten tavoitteisiin on päästy.

Tavoite 1. Lisätä järvenpääläisten yhteisöllisyyttä ja työelmäosallisuutta yhdessä katetun 
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pöydän avulla

Toiminta on mahdollistanut yhteensä 40 kuntalaisen työllistymisen tai työelämään 
osallistumisen toiminnan aikana. Palkattuja henkilöitä on ollut 9, joista viisi (5) on ollut 
työsuhteessa palkkatuella ESR-hankerahoituksella ja neljä (4) henkilöä Järvenpään 
kaupungin edelleen sijoittamana. Työkokeilussa on ollut 16 henkilöä ja kuntouttavassa 
työtoiminnassa 15 henkilöä. Toiminta on lisännyt vapaaehtoistyön mahdollisuuksia 
kaupungissa. Vapaaehtoisia on ollut toiminnassa mukana lähes 100 henkilöä. 
Toiminnalla on työllisyyttä, osallisuutta ja hyvinvointia lisäävä vaikutus Järvenpäässä.

Tavoite 2.  Järjestää kaikille avoimia yhteisöllisiä ruokailuja, joissa hyödynnetään 
paikallisten sopimuskumppaneiden lahjoittamaan ruokaa. 

Toiminnan tavoitteena on lisätä osallisuuden ja yhteisöllisyyden mahdollisuuksia 
ihmisille ruoan logistiikan ja ruokailujen muodossa. Toiminnan aikana verkostossa on 
järjestetty yli 2000 erilaista yhteisöllistä tilaisuutta, joissa on tarjoiltu ruokaa ja jaettu 
elintarvikkeita ruoka-apuna. Tilaisuuksissa on käynyt yhteensä yli 45 000 henkilöä. 
(lisää vaikutuksista liitteessä 2)

Tavoite 3. Kehittää ja vahvistaa kolmannen ja julkisen sektorin ammatillista yhteistyötä ja 
tiedonkulkua järvenpääläisten hyväksi. 

Toiminnassa on saatu koottua yhteen eri kolmannen ja julkisen sektorin toimijoita. 
Säännöllisissä tapaamisissa on jaettu tietoa eri toimijoiden palveluista ja toiminnoista, 
sekä kehitetty yhteistyömuotoja. Verkosto on kehittänyt viikoittaista toimintaa ja 
laatinut siitä kuukausiohjelman eri toimijoiden ja ammattilaisten aktiiviseen käyttöön. 
Verkostoyhteistyössä  toimivien tahojen hyvinvointia edistävä toiminta on aktivoitunut 
ja yhteistyö eri toimijoiden välillä on tiivistynyt.

Sitra on tunnustanut Yhdessä katettu -verkoston toiminnan hyvin toimivaksi, kestävän 
kehityksen mukaiseksi ja kiertotaloutta edistäväksi toiminnaksi. Sitra on sitoutunut 
antamaan tukea ja asiantuntemusta toiminnan kehittämiseksi. Toiminnassa on 
mukana myös  Luonnonvarakeskus LUKE, joka on tutkinut verkostossa ruokahävikin 
käyttöä osana eurooppalaista Circwaste-hanketta.

Yhdessä katettu verkosto, Via Dia ry:n koordinoimana, on hakenut STEA:n 
hankerahoitusta Yhdessä katettu -verkoston toimintaan maaliskuusta 2020 alkaen. 
Hankkeen kesto olisi 2 vuotta 10kk ja budjetti 266 732€. Rahoituspäätös hankkeesta 
saadaan 5.12.2019.

Hyvinvointilautakunta päätti myöntää Via Dia Järvenpää ry:n Yhdessä katettu- 
hävikkiruokaterminaalin toimintaan 12 000 € vuokratukea vuodelle 2019. Via Dia 
Järvenpää ry hakee edelleen Järvenpään kaupungin tukea vuokrakustannuksiin, koska 
kyseisen hankerahoitusten saaminen ei ole vielä varmaa ja varmistuessaankaan 
rahoitus ei kata tilojen vuokrakustannuksia. Järvenpään kaupungin tuen päättyminen 
merkitsisi toiminnan merkittävää vaikeutumista.Toiminnan jatkuminen keskeytyksettä 
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1.  

2.  

1.  

on  toimijoille tärkeää ja kaupungin aiemman suuruisen vuokratuen suoraan 
jatkamisella  saadaan alkuvuoden toiminta turvattua.  STEA:
n  avustuspäätöksen  jälkeen arvioidaan avustustarve uudelleen ja asia 
tuodaan  uudelleen lautakunnan päätettäväksi. 

Toiminta sijoittuu Hyvinvoinnin palvelualueella osaamis- ja työllisyyspalvelujen 
yksikköön ja avustus katetaan yksikön määrärahoista. 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää

myöntää Via Dia Järvenpää ry:n Yhdessä katettu- hävikkiruokaterminaalin 
toimintaan vuokratukea 1.000 euroa kuukaudessa 1.1.- 31.3.2020.
että kaupungin vuokra-avustuksen jatko Yhdessä katettu -toimintaan 
tuodaan lautakunnan päätettäväksi alkuvuodesta 2020, kun tieto 
rahoituspäätöksestä ja avustustarpeesta on selvinnyt. 

Päätös
Hyväksyttiin.

Hyvinvointilautakunta, 27.02.2020, § 15

Valmistelija / lisätiedot:
Sirkka Lehti
sirkka.lehti@jarvenpaa.fi
osaamis- ja työllisyyspalvelujen päällikkö

Hyvinvointilautakunta päätti 12.12.2019 kokouksessaan myöntää Via Dia Järvenpää ry:
n Yhdessä katettu -hävikkiruokaterminaalin toimintaan vuokratukea 1.000 euroa 
kuukaudessa ajalle 1.1.–31.3.2020. Lautakunta päätti myös, että kaupungin vuokra-
avustuksen jatko Yhdessä katettu - toimintaan tuodaan lautakunnan päätettäväksi 
alkuvuodesta 2020, kun tieto rahoituspäätöksestä ja avustustarpeesta on selvinnyt. 

Uudenmaan MYRS eli Maakunnan Yhteistyöryhmän sihteeristö on alustavasti 
hyväksynyt Yhdessä katettu 2020–2022 -hankkeen rahoitettavien ESR-hankkeiden 
joukkoon. Varsinainen rahoituspäätös on kuitenkin odotettavissa vasta helmi-
maaliskuussa 2020.

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää että 

Via Dia Järvenpää Ry:n Yhdessä katettu- hävikkiruokaterminaaliin liittyvän 
rahoituspäätöksen viivästymisen vuoksi, hankkeelle maksetaan tukea 
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2.  

lautakunnan aiemman päätöksen suuruisena siihen saakka, kunnes virallinen 
rahoituspäätös on saapunut.
 
Virallisen rahoituspäätöksen saavuttua asia tuodaan lautakuntaan uudelleen 
päätettäväksi.

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Via Dia Järvenpää Ry:n toiminnanjohtaja
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§ 16
Kesätyöllistämistuki työnantajille

JARDno-2020-325

Valmistelija / lisätiedot:
Sirkka Lehti
sirkka.lehti@jarvenpaa.fi
osaamis- ja työllisyyspalvelujen päällikkö

Liitteet
1 Kesätyöllistämistuki työnantajille, taulukko

Järvenpään kaupunki myöntää kesätyöllistämistukea työnantajalle, joka on Suomessa 
rekisteröitynyt yritys, säätiö, yhdistys tai kotitalous. Kunnan, valtion tai kirkon
/seurakunnan yksiköt eivät ole oikeutettuja nuorten kesäseteliin, eivät myöskään 
kuntayhtymät tai kunnan, valtion tai kirkon/seurakunnan enemmistöomistuksessa 
olevat organisaatiot. Kesäseteliä voidaan myöntää järvenpääläisen 15–18 -vuotiaan 
nuoren palkkaamiseen. Nuoren palkan tulee olla vähintään kunkin ammattialan 
työehtosopimuksen (tes) mukainen. Mikäli alalla ei ole työehtosopimusta, on 
maksettavan palkan oltava kohtuullinen.

Työnantaja voi hakea tukea ennakkoon tai vasta nuoren työsuhteen päätyttyä. 
Kesäseteliä myönnetään hakujärjestyksessä niin kauan kuin määrärahaa riittää, 
kuitenkin korkeintaan 31.10.2020 saakka. Järvenpään kaupunki on myös sitoutunut 
myöntämään jokaiselle työnantajalle kesätyöllistämistukea (kriteerien täyttyessä), joka 
palkkaa kesätöihin järvenpääläisen peruskoulunsa keväällä päättävän ja 
oppivelvollisuutensa suorittaneen nuoren.

Nykyisten kriteerien mukaan kesätyösuhteen on pitänyt toteutua 1.6.–31.8 välisenä 
aikana. Työnantajilta saadun palautteen mukaan osa työnantajista ja nuorista haluaa 
aloittaa työsuhteen jo toukokuun aikana.

Osa työnantajista on kokenut epäsäännöllistä työaikaa käsittelevän kriteeristön 
epäselväksi. Järvenpään kaupungin osaamis- ja työllisyyspalvelut on todennut, että 
epäsäännöllisen työajan tukihakemusten käsittely ja tukioikeuden määrittely on 
hidasta. Erilaisten kriteerien soveltamista säännöllisen ja epäsäännöllisen työajan 
välillä ei voida katsoa enää tarkoituksenmukaiseksi.

Nuorten lukumäärää työnantajaa kohden ei ole tähän mennessä rajoitettu. 
Määrärahat ovat mahdollistaneet noin 90 nuoren kesätyöllistymisen yrityksiin ja 
kotitalouksiin viime vuosina. Aktiivisen markkinoinnin johdosta määrärahat on 
käytetty loppuun menneen parin vuoden aikana. Näyttää siltä, että hakemusten 
määrä pysyttelee samalla tasolla tai lisääntyy. Jotta määrärahat riittäisivät 
mahdollisimman monelle työnantajalle, esitetään, että nuorten lukumäärää 
työnantajaa kohden olisi hyvä rajoittaa niin, että yksi työnantaja voi saada tukea 
korkeintaan kymmenen (10) nuoren palkkaamisesta.
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1.  

2.  

3.  

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää, että Järvenpään kaupungin työnantajille maksaman 
kesätyöllistämistuen ohjeistusta muutetaan seuraavasti:

Nuoren työsuhde voi toteutua ajalla 1.5.–31.8, työ tulee kuitenkin järjestää 
siten, ettei se hankaloita nuoren opiskeluja Peruskoulunsa samana keväänä . 
päättävä nuori voi aloittaa työsuhteensa kuitenkin vasta oppivelvollisuuden 
suoritettuaan.
Kesätyöllistämistukea maksetaan toteutuneiden työtuntien ja liitteenä 
olevan taulukon mukaisesti. 
Kesätyöllistämistukea voidaan myöntää korkeintaan kymmenestä (10) nuoresta 
työnantajaa kohden.

Päätös
Hyväksyttiin.

Tiedoksi
Vapaa-aika- ja osaamispalveluiden johtaja, osaamis- ja työllisyyspalvelujen 
toimistosihteeri
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Hyvinvointilautakunta, § 12,07.03.2019
Hyvinvointilautakunta, § 17, 27.02.2020

§ 17
Kuntalaisaloite / Lumitykin hankinta

JARDno-2018-547

Hyvinvointilautakunta, 07.03.2019, § 12

Valmistelijat / lisätiedot:
Ari Kuisma

 

Harri Lindbergin 26.1.2018 päivätyssä (Liite) kuntalaisaloitteessa esitetään, että 
Järvenpään kaupungin tulisi naapurikuntien tapaan hankkia lumetuslaitteisto 
(lumitykki) ja varmistaa siten hiihtomahdollisuudet etenkin vähälumisina talvina. 
Aloitteessa todetaan, että itse lumetus on mahdollista tehdä osin myös talkoovoimin. 

 

Vastineena aloitteeseen palvelualue esittää seuraavaa:

 

Lumen tekeminen edellyttää seuraavia asioita:

käytössä tulee olla riittävästi kylmää vettä, paikka jonne lumen voi tehdä sekä 
sähköä.

 

Paikan tulee myös olla sellainen, josta lumen saa kuormattua kyytiin ja siirrettyä 
varsinaiseen hiihtopaikkaan. Lisäksi lumentekokalusto (lumitykit ja siirto- ja 
paineenkorotuspumput) vaatii huomattavan suuren sähköliittymän (2 krt 18.5 kW + 30 
kW + 6 kW). Hyvissä oloissa (ilman lämpö -10 astetta C) voidaan saada noin viikossa 
kahdella tykillä tuotettua tarvittava määrä lunta 1 km lumettamiseen. Lunta pitää 
kuntoradalle laittaa n. 50-70 senttimetrin kerros, jotta se kestää koko kauden 
lauhemmatkin jaksot. Tarkkaa tarvittavaa lumenmäärää on vaikea arvioida, mutta 
kokemus muista kunnista on, että lunta kannattaa tehdä 5000 m3.

Järvenpäässä tarvittava ja riittävän kylmä vesi löytyy Tervanokan alueelta ja 
Tervanokan parkkipaikka on myös riittävän suuri alue lumen tekemiseen ja 
lastaamiseen Terholan kuntoradalle kuljetettavaksi. Veden ottamiseen ei tarvita 
erillistä lupaa, mutta edellyttää ilmoituksen Uudenmaan ELY-keskukselle. 
Humuspitoinen järvivesi soveltuu hyvin tykkilumen tekoon. Kaupungistamme ei löydy 
hiihtoseuraa, joka voisi ottaa tykkien käytön ja valvonnan vastuulleen, eikä 
liikuntapalveluiden henkilöstökään nykyisellä vahvuudellaan pysty valvomaan tykkien 
käyttöä.  Lumitykkejä valvova talkooväki / henkilöstö tarvitsee käyttöönsä myös 
taukotilan, sillä lunta tykitetään yhtä jaksoisesti ympäri vuorokauden.
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Lumen siirtäminen Terholan kuntoradalle maksaa 3,15 euroa / m3, joten kuljentuksen 
kokonaiskustannus on noin 16.000 euroa.

Vaihtoehto a:

Ostetaan 2 kpl lumitykkejä sekä siirtopumppu ja paineenkorotuspumppu sekä 
tarvittavat letkut. Hinta n. 65.000 euroa. Tykkien elinkaari +20 vuotta. Lisäksi energia-, 
kuljetus- ja henkilöstökustannukset.

Vaihtoehto b:

Vuokrataan 2 kpl lumitykkejä, pumput ja letkut. Hinta n. 16.000 – 20.000 euroa / 
kausi. Lisäksi energia-, kuljetus- ja henkilöstökustannukset.

Vaihtoehto c:

Ostetaan lumet valmiiksi tykitettynä Tervanokan pysäköintialueelle. Hinta n. 10.000 
euroa / 5000 m3. Ei tarvita sähköä eikä tykkejä käyttävää henkilöstöä.

Liikuntapalvelut esittää, että kaudella 2019 - 2020 kokeillaan vaihtoehtoa c. 
Ostopalveluna hankittu lumi levitetään ja ladut kunnostetaan liikuntapalveluiden 
omana työnä.

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

 

Hyvinvointilautakunta päättää

hyväksyä edellä olevan palvelualueen vastineen vastauksena 
kuntalaisaloitteeseen 
tarvittavaan määrärahavaraukseen 26 000 euroa palataan v. 2020 TAE:n 
valmistelun yhteydessä 
todeta aloitteen loppuun käsitellyksi 

 

Käsittely:

Satu Haaparanta esitti, että hyvinvointilautakunta päättää

hylätä kuntalaisaloitteen lumetuslaitteiston hankkimisesta eikä kokeile 
ensilumen ladun valmistamista ostopalveluna tuotetusta lumesta
todeta aloitteen loppuunkäsitellyksi

 

Käydyn keskustelun perusteella käsittelystä kirjattiin mm. seuraavaa:

luomuhiihtopäiviä / v, kuinka paljon tykkilumi tuo lisää?
kustannukset avattava, esim. tuleeko pohjatöitä, henkilökustannuksia tms., 
energiakustannukset, mitä ylläpito maksaa?
ympäristövaikutusten arviointi vaikka lumi ostettaisiin?
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käyttäjämäärät, voiko selvittää?
onko 1 km / 26.000 e vai laskeeko hinta jos tekee pidemmän?
mahdollisuudet kuntien väliseen yhteistyöhön?
ladun sijoittaminen Terholaan vai jonnekin muualle?
mahdollisuus hyödyntää jäähallin lunta?

 

Käydyn keskustelun pohjalta esittelijä käsittelyn aikana teki uuden pohjaehdotuksen 
seuraavasti:

 

Ehdotus:

Lautakunta päättää palauttaa aloitteen uudelleen valmisteltavaksi käsittelystä 
kirjattavin valmisteluohjein.

 

Esittelijän tehtyä alkuperäisestä esityksestä poikkeavan uuden ehdotuksen 
puheenjohtaja totesi, että lautakunnan käsittelyn pohjana on esittelijän edellä 
käsittelystä kirjattu muutettu pohjaehdotus. 

 

Muutetun pohjaehdotuksen käsittely:

 

Puheenjohtajan asiaa kysyttyä Satu Haaparanta ilmoitti, että hänen esityksensä 
on edelleen voimassa.

 

Käsittelyn jälkeen puheenjohtaja totesi, sitä lautakunnalta kysyttyään, että koska 
ilmeni ettei koko lautakunta ollut muutetun pohjaehdotuksen kannalla, niin 
asiasta äänestetään.

 

Hyväksyttiin äänestystavaksi kättennosto äänestys.

 

Äänestyksen jälkeen puheenjohtaja totesi, että

lautakunta päätti selvällä enemmistöllä hyväksyä esittelijän muutetun 
ehdotuksen
Satu Haaparannan esitys raukesi kannatuksen puuttuessa

 

 

Päätös
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1.  
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Hyvinvointilautakunta päätti palauttaa aloitteen uudelleen valmisteltavaksi edellä 
selosteessa käsittelystä kirjatuin valmisteluohjein.

 

 

 

Hyvinvointilautakunta, 27.02.2020, § 17

Valmistelija / lisätiedot:
Jari Lausvaara, Tony Konkola
jari.lausvaara@jarvenpaa.fi, tony.konkola@jarvenpaa.fi
vapaa-aika- ja osaamispalvelujen johtaja, liikuntapäällikkö

Liitteet
1 Kuntalaisaloite (henkilötietoja, ei verkkoon)
Ei vielä julkinen, Ei julkaista verkossa

Oheismateriaali
1 Kuntalaisaloite_lumitykki (henkilötiedot poistettu)

Hyvinvointilautakunta päätti kokouksessaan 7.3.2019 palauttaa Lumitykin hankinta-
aloitteen uudelleen valmisteltavaksi käsittelystä kirjatuin valmisteluohjein.

Käydyn keskustelun perusteella käsittelystä kirjattiin seuraavaa:

Luomuhiihtopäiviä / v, kuinka paljon tykkilumi tuo lisää?
Kustannukset avattava, esim. tuleeko pohjatöitä, henkilökustannuksia tms., 
energiakustannukset, mitä ylläpito maksaa?
Ympäristövaikutusten arviointi, vaikka lumi ostettaisiin?
Käyttäjämäärät, voiko selvittää?
Onko 1 km / 26.000 e vai laskeeko hinta, jos tekee pidemmän?
Mahdollisuudet kuntien väliseen yhteistyöhön?
Ladun sijoittaminen Terholaan vai jonnekin muualle?
Mahdollisuus hyödyntää jäähallin lunta?

Liikuntapalvelut vastaavat edellä mainittuihin kysymyksiin seuraavasti:

Luomuhiihtopäiviä / v, kuinka paljon tykkilumi tuo lisää?
Tykkilumi tuo noin 1-2 kk enemmän hiihtopäiviä kauden aikana, jos lumen tekoon 
olosuhteet ovat suotuisat. Tykkilumen tekeminen vaatii pakkasjakson sekä 
loppusyksystä, että alkukeväästä. Tykkilumi mahdollistaa myös hiihtoväylien ylläpitoa 
kesken kauden sääolosuhteiden sen salliessa.

Kustannukset avattava, esim. tuleeko pohjatöitä, henkilökustannuksia tms., 
energiakustannukset, mitä ylläpito maksaa?

Ostolumen hinta n. 10.000 euroa / 5000 m³. Hinta sisältää lumen teon ja 
lumetuskaluston tuonnin. Tehdyn lumen kuljetuksen kokonaiskustannus Terholan 
kuntoradalle on noin 16.000 euroa. Vesi saadaan ilmaiseksi järvestä.  Varsinainen 
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lumen tasaus ja hiihtoväylän kunnossapito toteutuvat omana työnä työajan 
puitteessa. Kustannuksia tulee oman kaluston polttoaineista ja huoltokustannuksista 
sekä mahdollisista työaikakorvauksista. Jos ensilumi tehdään Terholan kuntoradalle, 
pohjatöitä ei tarvitse tehdä (rakenteet kunnossa).

Ympäristövaikutusten arviointi, vaikka lumi ostettaisiin?
Ympäristövaikutusten arvioinnin on tehnyt Järvenpään kaupungin kaupunkikehityksen 
erityissuunnittelija Eira Linko:

Riippumatta siitä, hankitaanko lumitykki kaupungille omaksi vai tilataanko ostolunta, 
päästöihin (kasvihuonekaasut + ilmanlaatuun vaikuttavat pienhiukkaset) vaikuttaa, 
millä lumitykki pyörii. Käytännössä vaihtoehtoina on sähkö- tai bensakäyttöinen 
(aggregaatti) kone. Sähkökäyttöinen aiheuttaisi vähemmän päästöjä. Kaupungin 
ostosähkö on vihreää sähköä, joten välillisesti kaupunki vaikuttaa myös sähkön 
energianlähteeseen. Energianlähdettä voisi siis miettiä kriteeriksi mahdollisessa 
hankinnassa.

Lumen käsittelystä ja kuljetuksesta aiheutuvat päästöt: lunta kuljetettaisiin 
oletettavasti Rantapuistosta Terholaan bensa- tai diesel-käyttöisellä kuorma-autolla, 
mikä aiheuttaa päästöjä. Päästömäärään vaikuttaa mm. auton käyttövoima ja kuljettu 
matka. Esim. kaasukäyttöinen kuorma-auto (tai muut vaihtoehtoiset käyttövoimat 
taikka vähäpäästöisempi bensa-auto) sekä kuljetuskertojen ja reitin optimoiminen 
vähentäisivät päästöjä.

Lumen käsittelystä lähiympäristöön aiheutuvat mahdolliset melu- ja kulutushaitat: 
riippuen kalustosta ja ajankohdasta voi lumen tuottamisesta, kuljetuksista ja 
käsittelystä aiheutua mm. meluhaittaa ympäristöön. Mahdollinen haitta on kuitenkin 
oletettavasti vähäistä ja lyhytaikaista. Veden otto sekä lumen käsittely ja kuljetus 
voivat aiheuttaa kulutusta tai muuta haittaa maastoon ja kasvipeitteeseen, joten 
toiminnassa on syytä noudattaa varovaisuutta etenkin, kun toimitaan rakennettujen 
teiden ja reittien ulkopuolella herkässä maastossa.

Käyttäjämäärät, voiko selvittää?
Hiihtoväylillä ei ole henkilölaskuria. Terholan hiihtoväylällä voi olla arviolta jopa 100 
käyttäjää päivässä. Tällöin 30 tai 60 (1-2 kk) lisähiihtopäivän vaikutus on n. 3000 - 6000 
käyttäjää.

Onko 1 km / 26.000 e vai laskeeko hinta, jos tekee pidemmän?
Lumen kuljetuksessa ja levittämisessä hinta on sama joka kuutiolle. Lumen tekoon 
käytettävä kalusto tuodaan paikalle ja viedään pois vain kerran, joten esim. 
tuplamäärä lunta ei tuplaa kustannuksia. Alustavassa kyselyssä mahdollinen lumen 
toimittaja ei suostunut avaamaan hinnoitteluaan eikä antamaan kuutiohintaa.

Mahdollisuudet kuntien väliseen yhteistyöhön?
Kuntien välinen yhteistyö asiassa on haasteellista. Sääolosuhteet ovat samanlaisia 
lähikunnissa. Ensilumen teko on yhtäaikaista sekä Keravalla, Tuusulassa ja 
Järvenpäässä. Kuntien välistä liikutapaikkojen yhteiskäyttöä pyritään lisäämään ja sekä 
Keravalla että Tuuslasa on ensilumen latu, johon myös järvenpääläisiä hiihtäjien 
voidaan  ohjata. 
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Ladun sijoittaminen Terholaan vai jonnekin muualle?
Ensilumi tehdään Tuusulanjärven vedestä Tervanokan alueelle. Kuntoradoista Terhola 
on lähin valaistu kuntorata. Terholan kuntoradan rakenteet mahdollistavat kuorma-
auton ajamisen väylälle.

Mahdollisuus hyödyntää jäähallin lunta?
Jäähallista jäänajon yhteydessä lunta tulee n. 10 m³ viikossa mahdolliseen 
hyötykäyttöön. Jäänajosta tuleva lumi vaatii myös pakkasolosuhteet, jotta se säilyy. 
Haittaavana tekijänä on ko. lumen likaantuminen mm. liikenteen ja muiden ilman 
epäpuhtauksia aiheuttavien partikkeleiden kautta. Lumen siirtäminen jäähallilta pitää 
hoitaa ostopalveluna, josta aiheutuu kustannuksia. Ei ole tarkoituksenmukaista siirtää 
näin pieniä määriä hiihtoväylille.

Liikuntapalvelut esittää, että nykyisessä taloustilanteessa aloitteessa olevaa hanketta 
ei esitetä, vaan luovutaan toistaiseksi sekä lumetuskaluston että lumen hankkimisesta 
ostopalveluna. Ensilumenladun tarpeellisuuteen ja toteuttamiseen voidaan 
palata  myöhemmin, esimerkiksi Hyvon palveluverkon erillisselvityksen yhteydessä ja 
Keskustan liikuntapuiston / Lepolanpellon toteutuksen yhteydessä.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ehdotus
Esittelijä: Marju Taurula, palvelualuejohtaja

Hyvinvointilautakunta päättää

merkitä tiedoksi edellä olevat lisäselvitykset
että tässä taloustilanteessa ei  hankita lumetuskalustoa eikä lunta ostopalveluna 
todeta aloitteen loppuun käsitellyksi. 

Päätös
Hyväksyttiin.
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Muutoksenhakukielto
§9, §12, §14

Muutoksenhakukielto
Oikaisuvaatimusta tai kunnallisvalitusta ei saa tehdä päätöksestä, joka koskee:

- vain valmistelua tai täytäntöönpanoa (KuntaL136 §)

- virka- tai työehtosopimuksen tulkintaa tai soveltamista ja viranhaltija on jäsenenä 
viranhaltijayhdistyksessä, jolla on oikeus panna asia vireille työtuomioistuimessa 
(KVhl 50 § 2 mom.)

- etuosto-oikeuden käyttämättä jättämistä (EtuostoL 22 §).
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Oikaisuvaatimus
§10, §11, §13, §15, §16, §17

Oikaisuvaatimusohje
Tähän päätökseen tyytymätön voi tehdä kirjallisen oikaisuvaatimuksen. Päätökseen ei 
saa hakea muutosta valittamalla tuomioistuimeen.

Oikaisuvaatimusoikeus

Oikaisuvaatimuksen saa tehdä se, johon päätös kohdistuu tai jonka oikeuteen, 
velvollisuuteen tai etuun päätös välittömästi vaikuttaa (asianosainen), sekä kunnan 
jäsen.

Oikaisuvaatimusaika

Oikaisuvaatimus on tehtävä 14 päivän kuluessa päätöksen tiedoksisaannista. 
Oikaisuvaatimus on toimitettava Järvenpään kaupungin kirjaamoon määräajan 
viimeisenä päivänä ennen kirjaamon aukioloajan päättymistä.
Asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, jollei muuta näytetä, seitsemän 
päivän kuluttua kirjeen lähettämisestä. Käytettäessä tavallista sähköistä tiedoksiantoa, 
asianosaisen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon, jollei muuta näytetä, kolmantena 
päivänä viestin lähettämisestä.

Kunnan jäsenen katsotaan saaneen päätöksestä tiedon seitsemän päivän kuluttua 
siitä, kun pöytäkirja on ollut nähtävänä yleisessä tietoverkossa.
Tiedoksisaantipäivää ei lueta oikaisuvaatimusaikaan. Jos oikaisuvaatimusajan 
viimeinen päivä on pyhäpäivä, itsenäisyyspäivä, vapunpäivä, joulu- tai juhannusaatto 
tai arkilauantai, saa oikaisuvaatimuksen tehdä ensimmäisenä  arkipäivänä sen jälkeen.

Oikaisuvaatimusviranomainen

Viranomainen, jolle oikaisuvaatimus tehdään:

Järvenpään kaupunki / kirjaamo
Hyvinvointilautakunta
    
Osoite: Hallintokatu 4, PL 41, 04401 Järvenpää
Sähköposti: kirjaamo@jarvenpaa.fi 
    
Puh. vaihde: (09) 27 191

Kirjaamo on avoinna ma-to klo 9.00-15.00 ja pe klo 9.00-13.00.
Oikaisuvaatimuksen voi toimittaa myös kaupungin asiakaspalvelupisteeseen os. 
Seutulantie 12, 04401 Järvenpää. Avoinna ma-ke klo 9.00-15.00, to 9.00-16.00 ja pe 
8.00-13.00.

Oikaisuvaatimuksen muoto ja sisältö

Oikaisuvaatimus on tehtävä kirjallisesti. Myös sähköinen asiakirja täyttää vaatimuksen 
kirjallisesta muodosta.
Oikaisuvaatimuksessa on ilmoitettava: 
    - päätös, johon haetaan oikaisua
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    - miten päätöstä halutaan oikaistavaksi
    - millä perusteella oikaisua vaaditaan

Oikaisuvaatimuksessa on lisäksi ilmoitettava tekijän nimi, kotikunta, postiosoite ja 
puhelinnumero. Jos oikaisuvaatimuspäätös pyydetään antamaan tiedoksi sähköisenä 
viestinä, yhteystietona pyydetään ilmoittamaan myös sähköpostiosoite.
 


